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Θέμα: «Ποια είναι η τρέ
Θεσσαλονίκης (Παλατάκι)
μεταξύ του ΤΑΙΠΕΔ και της Βουλής των Ελλήνων; Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η 
διαδικασία συντήρησης και διατήρησής του; Ποιος είναι ο σχεδιασμός της 
Βουλής των Ελλήνων για την αξιοποίησή του;

 

Μετά από τις συντονισμένες προσπάθειες και διεκδικήσεις κατοίκων της 
Καλαμαριάς και της Πρωτοβουλίας Πολιτών «Σώστε το Παλατάκι», με αίτημα 
αποδέσμευση του Κυβερνείου (Παλατάκι)
όφελος της κοινωνίας, υπογράφηκε, τον Ιούνιο του 2023, 
ανάμεσα στο ΤΑΙΠΕΔ και τη
για τη διάσωση και την αξιοποίηση του. 

Το Μνημόνιο συνεργασίας
δυνατότητα επέκτασης, και
προβούν στην εκτίμηση του
του κόστους της αποκατάστασης
βάση το κόστος αποκατάστασης που θα προσδιο
συνεχεία, θα εξετάσει 
αποκατάστασης, είτε εξ’ ολοκλήρου
χρηματοδότησης, σε περίπτωση που αυτό κριθεί αναγκαίο. Αφού ολοκληρωθεί η 
εκτίμηση του κόστους, οι τρεις συνεργαζόμενοι οργανισμοί θα διερευνήσουν την 
περαιτέρω συνεργασία τους για την εκπόνηση του επιχειρησιακού σχεδίου και των 

 

 

Αθήνα

Ερώτηση 

Υπουργό Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών

Ποια είναι η τρέχουσα κατάσταση του Κυβερνείου στην Καλαμαριά 
Θεσσαλονίκης (Παλατάκι) μετά την υπογραφή του μνημονίου συνεργασίας 
μεταξύ του ΤΑΙΠΕΔ και της Βουλής των Ελλήνων; Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η 
διαδικασία συντήρησης και διατήρησής του; Ποιος είναι ο σχεδιασμός της 
Βουλής των Ελλήνων για την αξιοποίησή του; 

 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ 

Μετά από τις συντονισμένες προσπάθειες και διεκδικήσεις κατοίκων της 
και της Πρωτοβουλίας Πολιτών «Σώστε το Παλατάκι», με αίτημα 

αποδέσμευση του Κυβερνείου (Παλατάκι) και τη δημόσια αξιοποίηση του 
υπογράφηκε, τον Ιούνιο του 2023, μνημόνιο συνεργασίας 

ΠΕΔ και τη Βουλή των Ελλήνων, προκειμένου να ανοίξει ο δρόμος 
για τη διάσωση και την αξιοποίηση του.  

συνεργασίας, έχει διάρκεια μέχρι το τέλος του 2026 με 
επέκτασης, και προβλέπει, αρχικά το Υπερταμείο και

του κόστους των μελετών ωρίμανσης για τον
αποκατάστασης του ακινήτου και του περιβάλλοντος

βάση το κόστος αποκατάστασης που θα προσδιοριστεί, η Βουλή των
 και θα αποφασίσει για την κάλυψη 
ολοκλήρου είτε μερικώς, με τη συνδρομή πρόσθετων πηγών 

χρηματοδότησης, σε περίπτωση που αυτό κριθεί αναγκαίο. Αφού ολοκληρωθεί η 
μηση του κόστους, οι τρεις συνεργαζόμενοι οργανισμοί θα διερευνήσουν την 

περαιτέρω συνεργασία τους για την εκπόνηση του επιχειρησιακού σχεδίου και των 

 

Αθήνα, 10/02/2025 

Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών 

χουσα κατάσταση του Κυβερνείου στην Καλαμαριά 
μετά την υπογραφή του μνημονίου συνεργασίας 

μεταξύ του ΤΑΙΠΕΔ και της Βουλής των Ελλήνων; Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η 
διαδικασία συντήρησης και διατήρησής του; Ποιος είναι ο σχεδιασμός της 

Μετά από τις συντονισμένες προσπάθειες και διεκδικήσεις κατοίκων της 
και της Πρωτοβουλίας Πολιτών «Σώστε το Παλατάκι», με αίτημα την 

αξιοποίηση του προς 
μνημόνιο συνεργασίας 

Βουλή των Ελλήνων, προκειμένου να ανοίξει ο δρόμος 

, έχει διάρκεια μέχρι το τέλος του 2026 με 
και η ΕΤΑΔ να 
τον προσδιορισμό 

περιβάλλοντος χώρου. Με 
των Ελλήνων, εν 

 της δαπάνης 
, με τη συνδρομή πρόσθετων πηγών 

χρηματοδότησης, σε περίπτωση που αυτό κριθεί αναγκαίο. Αφού ολοκληρωθεί η 
μηση του κόστους, οι τρεις συνεργαζόμενοι οργανισμοί θα διερευνήσουν την 

περαιτέρω συνεργασία τους για την εκπόνηση του επιχειρησιακού σχεδίου και των 
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ενεργειών συντονισμού υλοποίησης του έργου. Δημιουργείται μια τριμερής ομάδα 
εργασίας μεταξύ της Βουλής, του Υπερταμείου και της ΕΤΑΔ για το συντονισμό της 
συνεργασίας. 

Επειδή, πρόκειται για ένα ιστορικό κτήριο, στολίδι για τη Καλαμαριά, τη 
Θεσσαλονίκη και τη Βόρεια Ελλάδα. 

Επειδή, το Παλατάκι παραμένει κλειστό και αναξιοποίητο με αποτέλεσμα να ρημάζει 
εδώ και 19 σχεδόν χρόνια. 

Επειδή, οι κάτοικοι της περιοχής ζητούν επιτακτικά τη διάσωσή του και την 
αξιοποίησή του προς όφελος της κοινωνίας. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

 

Έχει ολοκληρωθεί η εκτίμηση κόστους των μελετών ωρίμανσης; 

Σε τι στάδιο βρίσκεται η διαδικασία; 

Σκοπεύετε να ξεκινήσετε άμεσα τις εργασίες συντήρησης του κτηρίου προκειμένου 
να αξιοποιηθεί και ποιο είναι το σχέδιο σας; 

 

Ο ερωτών βουλευτής Ν. Κιλκίς 

Παππάς Πέτρος 

Ανεξάρτητος 

 

 

 




